
 
 

Geachte Voorzitter, Raadsleden en leden van het College,  
 

Vandaag sta ik hier namens het bestuur van onze Vereniging Dorpsraad Badhoevedorp.  

Afgelopen zomer hebben wij als dorpsraad tweemaal een rondje fietsen door ons dorp 
georganiseerd. De Raad Fietst. Meerdere van jullie waren daar bij.  

We begonnen de dag met koffie in een hotel lobby, fietsten twee uur door het dorp en eindigden 
met een lunch bij een strandtent midden op de oude A9. We spraken over die symbolische plek en 
het soms gevoelde gebrek aan verbinding in ons dorp. 

Wij konden toen niet bevroeden dat de situatie van deze horecazaak nadien meerdere keren hier 
onder uw aandacht gebracht zou gaan worden. 

Gebrek aan verbinding in Badhoevedorp wordt genoemd. Als dorpsraad herkennen wij dat geluid. 

Ontmoetingsplekken zijn van groot belang voor dorpsbewoners, zeker ook voor jongeren. Zo’n plek 
voor jongeren is er nu niet. De huidige ontmoetingsplek vult deels dat sociale gat.  

Met onze aanwezigheid vandaag willen wij benadrukken dat er in Badhoevedorp veel behoefte is aan 
sociale ontmoetingsplekken. 

Tegelijk zien wij het risico op overlast voor omwonenden. Daarom kijken we ook alvast wat verder. 
Hoe zal het in de toekomst gaan met ontmoetingsplekken in ons nieuwe centrum? 

Sinds begin vorig jaar heeft onze dorpsraad veelvuldig gesproken met het projectteam van de 
gemeente. We mochten plannen inzien en konden die met ambtenaren bespreken. Gaandeweg werd 
de horeca één van de opvallende aspecten. 

Bewoners verwachten straks een levendig centrum met een leuk plein en terrasjes. De verbazing bij 
ons was groot toen bleek dat de gemeente geen duidelijk plan heeft voor de horeca. Er is wel een 
stedenbouwkundig plan met een plein, maar vooralsnog geen duidelijke plek voor terrasjes na 18:00 
uur ‘s avonds. 

Een artikel van NH-Nieuws op 23 februari viel daarom op. Een woordvoerder van de gemeente gaf 
daarin aan dat de gemeente horeca in het nieuwe centrum wel belangrijk vindt.  

Wij hadden dat in de plannen nog niet gezien, dus waren blij verrast.  

Het is een gezamenlijke taak om te zorgen dat het plein straks geen saai plein wordt, dat 's avonds 
uitgestorven is. Het moet geen hangplek uitlokken.  

Tegelijkertijd zal voorkomen moeten worden dat nieuwe bewoners plots verrast worden met een 
horecazaak onder hun appartement. Kopers en huurders mogen op tijd weten waar ze aan toe zijn. 

We verwachten de juiste mix van woningen, winkels, levendigheid en garanties voor omwonenden. 

We doen als dorpsraad daarom twee suggesties: 

1. Vraag het College om een nieuwe tijdelijke locatie voor de ontmoetingsplek die nu ter 
discussie staat. 

2. Waar wij als dorp behoefte aan hebben is een evenwichtig ontworpen plein en directe 
omgeving, waarin wonen, winkelen en horeca een goede plaats krijgen. Die balans ontbreekt 
momenteel in de plannen. Wij vragen u te zorgen voor een regisseur die deze 
verantwoordelijkheid krijgt voor de ontwikkeling van ons centrum. 

Beste raadsleden, hartelijk dank voor uw aandacht.  

We spreken u in de toekomst graag, wellicht ergens op een terrasje. 


